

征求捐助隆雪中总福利基金

(i) 本人/本公司附上银行支票列号_____，志银 RM_____ 捐助隆雪中总福利基金。请查收，并寄回正式收据。[捐款支票抬头请注明“KLSCCCI”。马来亚银行 (Maybank) 户口号码：0140 1133 0950]。

[由于隆雪中总不属于慈善福利团体，因此捐款无法豁免所得税]；或/及

(ii) 本人/本公司附上_____张银行支票，捐助以下的慈善福利团体，并由隆雪中总转交，而收据则由相关团体直接发出。

[请于 2024 年 2 月 28 日 (星期三) 前呈交支票，以利转交予相关团体。]

| 序 | 慈善福利团体 | 支票列号 | 志银 (RM) |
|-----|--------|------|---------|
| (1) | | | |
| (2) | | | |
| (3) | | | |
| (4) | | | |

_____ 启
2024 年 ____ 月 ____ 日

公司/会员名称： _____

商会会员号码： _____

地 址： _____

联 络 人： _____

电 话： _____

传 真： _____

电 邮： _____

吉隆坡暨雪兰莪中华总商会 (隆雪中总) 秘书处

地址： 7th Floor, Wisma Chinese Chamber, 258, Jalan Ampang, 50450 Kuala Lumpur;

电话： 03-4253 2135; 电邮： chinsw@chinesechamber.org.my; 联络人： Ms. Peggy Chin。

Appeal for Donation to KLSCCCI Welfare Fund

(i) I/We hereby enclose Cheque No. _____ amounting to RM _____, as a donation to the KLSCCCI Welfare Fund. [Crossed cheque made payable to “KLSCCCI”. Maybank account number: 0140 1133 0950].

[As KLSCCCI is a non-profit organisation and not a charitable organisation, the said donation is not entitled for tax exemption]; **OR/AND**

(ii) I/We hereby enclose _____ cheque(s), as donation(s) to the following charitable and welfare organisation(s), and the official receipt to be directly issued by the relevant organisations respectively.

[Kindly send the cheque(s) to KLSCCCI before 28th February 2024 (Wednesday).]

| No. | Charitable & Welfare Organisation | Cheque No. | Amount (RM) |
|-----|-----------------------------------|------------|-------------|
| 1. | | | |
| 2. | | | |
| 3. | | | |
| 4. | | | |

Date:

Company Name/Name of Member : _____

KLSCCCI Membership No. : _____

Address : _____

Contact Person : _____

Tel : _____ Fax : _____

E-mail : _____

Secretariat of the Chinese Chamber of Commerce & Industry of Kuala Lumpur & Selangor (KLSCCCI); Address: 7th Floor, Wisma Chinese Chamber, 258, Jalan Ampang, 50450 Kuala Lumpur; **Tel:** 03-4253 2135; **E-mail:** chinsw@chinesechamber.org.my; **Contact Person:** Ms. Peggy Chin.